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ELŐLAP 

  
Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

3. számú 
JEGYZŐKÖNYVE 

  
Készült:                     Nógrád Község Képviselő-testületének 2021. augusztus 31-én, Nógrádon  
                              megtartott üléséről. 

Ülés helye:           Községháza Nógrád 

Jelen vannak:         Varga Richárd polgármester 
                                   Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester 
                                5 fő képviselő: Gere Zsolt, Karcag Sándorné,  Kovács Ágnes, Piroska János,  
     Szórágy Gyuláné 

Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Bekes Olga Beatrix pénzügyi előadó 
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető         

 
Meghívott vendégek: Debreceniné Králik Tünde a Szlovák Nemzetiségi Önk.elnöke 
                                    Horváth Erzsébet óvodavezető 
                                    Molnár Mária, Pálokné Busai Zsuzsanna és Turcsányiné Gál  
                                    Zsuzsa könyvelők      
 
Érdeklődők:              Szabóné Velki Erzsébet, Tóth János    
 
                                           

Napirend előtt: 

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 
 

Napirend: 

 

1. 2021. évi költségvetés módosítása, tájékoztatás az első félévi felhasználásról 
Előadó: Varga Richárd polgármester és könyvelő 
 

2. Óvoda beszámolója a 2020/2021-es nevelésről és az új szolgalmi év indításáról, éves 
munkaterv 2021/2022.  
Előadó: Horváth Erzsébet óvodavezető 
 

3. Pályázatokkal kapcsolatos tájékoztatás, szükséges határozathozatal 
Előadó: Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester 
 

4. Adóhatósági tevékenységről beszámoló 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
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5. Őszi vigalom rendezvény előkészítése 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

6. Egyebek 
- Bajnai Gábor ivóvíz,- és szennyvízrákötési ügye 
- Bursa Hungarica pályázathoz csatlakozás 
- Evangélikus Egyházközség kérelme 
- HÉSZ módosítás 
- Dobrocsi Lénárd beadványa 
- Óvoda tűzjelző rendszerének kiépítése 
- Almáskertiek tájékoztatása 
- Pribeli Noémi területvásárlása 
- Új bizottsági tag választása 

 

Napirend utáni hozzászólások: 

 

Hozott határozat: 20/2021.(VIII.31.) – 34/2021.(VIII.31. képviselő-testületi határozat 

Hozott rendelet nem volt.   

Zárt ülés nem volt. 
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Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
3. számú 

JEGYZŐKÖNYVE 
 
 
Készült:                     Nógrád Község Képviselő-testületének 2021. augusztus 31-én, Nógrádon  
                              megtartott üléséről. 

Ülés helye:           Községháza Nógrád 

Jelen vannak:         Varga Richárd polgármester 
                                   Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester 
                                5 fő képviselő: Gere Zsolt, Karcag Sándorné,  Kovács Ágnes, Piroska János,  
     Szórágy Gyuláné 

Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Bekes Olga Beatrix pénzügyi előadó 
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető         

 
Meghívott vendégek: Debreceniné Králik Tünde a Szlovák Nemzetiségi Önk.elnöke 
                                    Horváth Erzsébet óvodavezető 
                                    Molnár Mária, Pálokné Busai Zsuzsanna és Turcsányiné Gál  
                                    Zsuzsa könyvelők      

Érdeklődők:              Szabóné Velki Erzsébet, Tóth János         

   

Varga Richárd polgármester üdvözölte az alpolgármestert, a megjelent képviselőket és a 
meghívott vendégeket. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az ülés határozatképes, így 
azt 17 óra 10 perckor megnyitotta. 

A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Kovács Ágnes és Szórágy Gyuláné 
képviselők személyében. 

A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta. 

A polgármester elmondta a jelenlévőknek, hogy az ülést megelőzően bejáráson vett részt a 
testület az óvodában. Ismertette továbbá, hogy az egyebek napirendi pont keretében milyen 
alpontokat javasol megtárgyalni, javaslatot tett a meghívóban szereplő napirendi pontok 
megtárgyalására és azok sorrendjének megváltoztatására a meghívott vendégek miatt. A 
javasolt napirendek megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett. 

 

 Napirend: 

1. 2021. év költségvetés módosítása, tájékoztatás az első félévi felhasználásról. 
Előadó: Varga Richárd polgármester és könyvelők 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Felkérem Molnár Mária könyvelőt, hogy ismertesse a jelenlévőkkel a napirend témáját. Akinek 
kérdése lesz, tegye fel. Ha olyan kérdés merül fel, amire nem tudunk válaszolni, kijelölünk egy 
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határidőt a tájékoztató elkészültére, mivel az a rendszer, amin a könyvelők dolgoznak, itt nálunk 
nem áll rendelkezésre. 
 
Molnár Mária könyvelő: 
A kiadott táblázat kiemelt jogcímenként tartalmazza azokat a tételeket, amiket az eredeti 
költségvetés tervezésekor elfogadtak, illetve a teljesítési adatokat a június 30-i állapotnak 
megfelelően. A félév során a kiadások időarányosan alakultak. A következő negyedévben 
kerülnek beépítésre azok a tételek, amik a beruházásokkal kapcsolatosak. A bevételek 
tekintetében a háromnegyed évesnek felel meg az arányszám, kaptunk kiegészítő 
támogatásokat.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Én azt szeretném megkérdezni, hogy az önkormányzat és intézményeinél az első félévi 
fejlesztésekre címszónál 61.598.479 Ft szerepel. A fejlesztések és beruházások értéke nekem 
csak 17.496.000 Ft, ha összeadom a felsorolt tételeket, van egy 44.000.000 Ft-os eltérés. Ez 
miből adódik? 
 
Molnár Mária könyvelő: 
Ez valószínűleg csak elírás a szövegben. Elnézést kérek, javítani fogjuk. A rendeletet 
módosítani kell, hiszen február óta több dolgot módosítani kellett ahhoz, hogy a teljesítési 
adatok fedezetét szolgálják. Az előirányzatok módosításának egyik oka, hogy kiegészítő 
normatívát, amit kaptunk az elmaradt iparűzési adó fedezetére, ez 1.117.000 Ft. és 982.000 Ft 
normatívát, amit az előző évi beszámolóból még visszakaptunk és 29.999.119 Ft-ot Magyar 
Falu Program támogatásra kaptunk. Ez még csak az első módosítás, négynek kell lenni. A 
negyedik már a teljes, korrekt teljesítési adatokhoz igazodik.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
A rendelet 1. számú mellékletében úgy láttam, hogy felhalmozási bevételek 9.900.000 Ft 
lemaradt. Ennek az eredeti előirányzatban is benne kell lenni, nem csak a módosítottban. 
 
Molnár Mária könyvelő: 
Igen, javítani fogom és újra átküldöm. 
 
Gere Zsolt képviselő: 
A tartalékalap hogy működik, hogyan tevődik össze és hol tart most? 
 
Molnár Mária könyvelő: 
A költségvetés tervezése úgy történik, hogy a helyi adóbevételeket tudjuk előre, valamint, hogy 
az állami normatívából mennyi bevétel keletkezik. A bevételek ismeretében tervezzük meg a 
kiadásokat. Ezek összege megegyezik, de előfordulhat olyan eset, hogy marad pénzünk, de nem 
tudjuk még egyelőre, hogy mire fogjuk elkölteni. Ilyenkor képezünk tartalékkeretet és ha év 
közben felmerülnek olyan kiadások, amiket nem láttunk, vagy bejön egy pályázati önerő 
biztosítása, akkor ennek terhére lehet kötelezettséget vállalni. Van olyan is, amikor pályázati 
támogatások áthúzódnak következő évre, akkor ezek összegét is tartalékba tudjuk helyezni. 
Jelenleg a tartalékkeret összege 29.912.160 Ft. 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Ha most kötelezettséget kell vállalni önerő biztosítására, akkor a tartalékalapban most pont 
annyi pénz van, amiből a pályázatot be lehet fejezni? 
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Molnár Mária könyvelő: 
Igen, de máshonnan tudunk forrást biztosítani. Vannak olyan jogcímek, ahol túlterveztünk, 
vagy olyan dolgot terveztünk be, amiről tudjuk, hogy nem fog megvalósulni, akkor ezeket át 
tudjuk csoportosítani.  
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Ehhez kapcsolódik egy, majd az egyebek napirendi pontnál tárgyalandó téma, az óvodai 
tűzjelző rendszer kiépítésével kapcsolatban. A rendszer szükséges a használatbavételi engedély 
kiadásához. Az árajánlat 3.897.000 Ft-ról szól.  
 
Bekes Olga pénzügyi előadó: 
Ez az összeg be van tervezve a költségvetésbe, így nem kell dönteni itt átcsoportosításról. 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
A tájékoztatóban, ahol az van írva, hogy “részletek a pályázatban”, azokat a tételeket szeretném 
hallani.  
 
Ezután a képviselő kérdéseire az alpolgármester válaszolt az alábbiak szerint. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Az óvodatetőnél építéssel járó kivitelezés támogatás 24.382.125 Ft, itt önerő is volt 1.283.270 
Ft. Pályázati támogatás, tervezői költség, műszaki ellenőri költség  1.280.000 Ft volt.  
A járdafelújítási pályázatnál az anyagköltség 4.645.583 Ft, 340.000 Ft volt a 
projektmenedzsment költsége. Egyéb költségek nem voltak.  
A karbantartói eszközbeszerzésnél projektelőkészítési költség 114.382 Ft, az összes 
többi  karbantartói eszközökre lett elköltve.  
Az orvosi rendelő projektelőkészítési költsége 1.005.860 Ft. A kivitelezés költsége 
13.363.576.Ft.  

A napirend keretében Szórágy Gyuláné képviselő előzetesen e-mailben feltett kérdéseire a 
könyvelők válaszoltak, egyéb kérdés, észrevétel nem volt. 

 A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a napirenddel 
kapcsolatban az alábbi határozatot hozta: 

 

  20/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a 2021. évi 
költségvetés I. félévi teljesítéséről szóló tájékoztatót elfogadja. 
Kéri a polgármestert, hogy a költségvetés végrehajtásáról folyamatosan 
gondoskodjon, szükség esetén tegyen javaslatot az átcsoportosításra.  

 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 

Varga Richárd polgármester megköszönte a könyvelőknek a tájékoztatást és rövid szünetet 
rendelt el. 17 óra 48 perckor a könyvelők elhagyták az üléstermet. 

17 óra 55 perckor az ülés folytatódott. 
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2. Óvoda beszámolója a 2020/2021-es nevelésről és az új szolgalmi év indításáról, éves 
munkaterv 2021/2022. 
Előadó: Horváth Erzsébet óvodavezető 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Kovács Ágnes képviselő, az Egészségügyi, Szociális, Oktatási és Sport Bizottság elnöke: 
Az ülést megelőzően a bizottság tárgyalta a napirendet. Nagyon részletes, tartalmas a 
beszámoló és a munkaterv, a bizottság ezért elfogadásra javasolja a beszámolót és a 
munkatervet is.  
 
Gere Zsolt képviselő: 
Hogy áll a szülői munkaközösség? 
 
Horváth Erzsébet óvodavezető: 
Jelen pillanatban egy fő szmk tagunk van. Szülői értekezleten felkértük a szülőket, hogy 
vállalják el ezt a feladatot.  
A beszámolómat még kiegészíteném azzal, hogy mivel szeptembertől harmadik csoport indul, 
lesznek személyi változások is. A vezető-helyettesi feladatokkal Szabóné Velki Erzsébetet 
szeretném megbízni egy évre. Ez természetesen plusz költséggel is jár.  
Szükségünk lesz egy munkaközösség vezetőre is. Ezt a feladatot Koszecz Annamária látja el.  
A konyha személyzetét is szeretnénk bővíteni, hiszen nőtt az étkezők létszáma.  
Két pedagógiai asszisztenssel működünk majd tovább, az egyik dajkának megvan ez a 
végzettsége, az ő helyére pedig felveszünk egy új dajkát. Felvettünk már egy óvónőt is. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A vezető-helyettes és a munkaközösség vezető havi szinten nem nagy összeg szerintem. Ha 
pótlékot állapítunk meg, az kevesebb összeg, mintha plusz személyt vennénk fel és két új óvónő 
felvétel volt tervezve.  
 
Varga Richárd polgármester: 
A konyhai kisegítő teljes állású kell, hogy legyen, vagy megfelel a részmunkaidős is? 
 
Horváth Erzsébet óvodavezető: 
Részmunkaidőben is megoldható lenne. Annyit szeretnék még elmondani, hogy a tűzjelző 
rendszer kiépítése előreláthatólag 5 hétvégét vesz igénybe, de utána már teljesen készen lesz 
minden.  
611.700 Ft gyűlt össze a volt szmk tagok és az intézmény dolgozói segítségével a harmadik 
csoport kialakítására. Köszönöm mindenkinek a segítséget! 
 
 A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta az óvoda 
beszámolóját és munkatervét és az alábbi határozatot hozta: 

 
 

21/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az Angyalvár Óvoda 
2020/2021-es nevelési évről szóló beszámolóját és munkatervét az 
előterjesztésnek megfelelő tartalommal elfogadta. Kéri az intézményvezetőt, 
hogy annak betartásáról intézkedjen. 
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Határidő: folyamatos 
Felelős: intézményvezető 

 
Javaslat hangzott el, hogy 4 órás konyhai segítő jelenlegi szolgalmi időszakban történő 
alkalmazásának lehetőségét engedélyezze a testület. 
 
A 2021/2022. nevelési évben konyhai kisegítő alkalmazását a testület egyhangúlag, 7 igennel, 
0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta és az alábbi határozat szerint döntött: 
 

 
22/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete engedélyezi, hogy az 
Angyalvár Óvoda Nógrád intézményben 2022. május 30-ig napi 4 órás 
konyhai kisegítő kerüljön alkalmazásra a konyhai feladatok elvégzésének 
segítésére. 
A testület felkéri az intézményvezetőt, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon. 

 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: intézményvezető 

 
18 óra 17 perckor Horváth Erzsébet óvodavezető és Szabóné Velki Erzsébet távoznak az 
ülésről. 
 
 
Napirend előtt: 
 

1.   Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 Előadó: Varga Richárd polgármester 
  
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Amennyiben nincs kérdés, észrevétel a lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban, 
szavazásra teszem: aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló 
tájékoztató jelentést, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.  
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a lejárt 
határidejű határozatokról szóló beszámolót, és a következő határozat született: 
 

23/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzata az alábbi határozatokra a beszámolási 
kötelezettséget megszünteti: 

 
1/2021.(VII.27.) 2/2021.(VII.27.) 3/2021.(VII.27.) 4/2021.(VII.27.) 
5/2021.(VII.27.) 6/2021.(VII.27.) 7/2021.(VII.27.) 8/2021.(VII.27.) 
9/2021.(VII.27.) 10/2021.(VII.27.) 11/2021.(VII.27.) 12/2021.(VII.27.) 
13/2021.(VII.27.) 14/2021.(VII.27.) 15/2021.(VII.27.) 16/2021.(VII.27.) 
17/2021.(VII.27.) 18/2021.(VII.27.) 19/2021.(VII.27.) 
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A testület felkéri a jegyzőt, hogy a beszámolási kötelezettség megszüntetését a 
nyilvántartáson vezesse át. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

 
 
 
Napirend: 
 
3. Pályázatokkal kapcsolatos tájékoztatás, szükséges határozathozatal 
     Előadó: Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
 Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
A kiküldött tájékoztatót annyiban egészíteném ki, hogy még egy új, a Településkép megőrzése 
című pályázatról kellene szavazni, amiből a tó parkosítása valósulna meg. Terveztünk egy 
stéget, pavilonokat, szalonnasütőt. 5.000.000 Ft-ra lehet pályázni, melyhez 5% önerő 
szükséges.  
Szavazni szükséges az ülésen a Külterületi helyi közutak fejlesztése című pályázatról. Ebből a 
pályázatból az Almáskertet szeretnénk összekötni a bekötő úttal. Ezt a pályázatot 
szeptemberben kell benyújtani, 5% önerő szükséges. 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
A Nógrádot Berkenyével összekötő, Almáskert alatt húzódó utat nem lehetne felújítani? 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Ezt közösen lehetne Berkenyével megvalósítani, de nagyon nagy munka lenne, mivel, ahol 
jelenleg fut az út, rengeteg irtási munka lenne. Berkenyének nem érdeke, nagyrészt Nógrád 
közigazgatási területéhez tartozik a terület.  
 
Kovács Ágnes képviselő: 
Ha lesz olyan pályázat, akkor ne vessük el az összekötő út felújítását, nagyon sokan kirándulnak 
arra.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Rendben, el fogjuk kezdeni a bozótos kiirtását, rendezzük a jogi határvonalakat.  
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta az új 
pályázatok benyújtjását és az alábbi határozatokat hozta: 
 
 

24/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete pályázatot kíván 
benyújtani a Börzsöny Térsége által meghirdetett VP6-19.2.1-13-10.21 
kódszámú Településkép megőrzése című felhívásra. 
A pályázat keretében a Morgó-pataki víztározó körüli terület parkosítása 
történne meg. 
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A pályázat célja: a tópart környékének fejlesztése, stég, illetve pavilon 
kialakítása 
Projektelőkészítés: 63.500 Ft 
Igényelhető támogatás maximum 5.000.000 Ft 
A szükséges önerőt az önkormányzat a 2022. évi költségvetésének terhére 
biztosítja.  
A testület felkéri a polgármestert a pályázat benyújtására. 

 
Határidő: 2021. október 2. 
Felelős: polgármester 

 
 

25/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete Magyarország 
Kormányának VP6-7.2.1.1-21 számú külterületi helyi közutak fejlesztése 
elnevezésű pályázati felhívásra az alábbi pályázatot kívánja benyújtani. 
A pályázat keretében az önkormányzat a tulajdonát képező 04/4, 0236/2, 0259 
és 0264 külterületi helyi közutak alapját készíti el, valamint zúzott kőből 
makadámburkolatot készít és a padkát rendezi. 
A pályázat keretében igényelt összeg: 86.212.135 Ft 
A szükséges önerő összege: 4.537.481 Ft 
Az önerő összegét az önkormányzat a 2022. évi költségvetéséből biztosítja. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásáról gondoskodjon. 

 
Határidő: 2021. szeptember 19. 
Felelős: polgármester 

 
 

Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Hamarosan megkapjuk a tó köré telepítendő fákat, ezért vissza kell jelezni, hogy mikor 
szeretnénk elültetni azokat, mivel biztosítanak részünkre egy erdészt.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Javaslom a vízjogi létesítési engedélyben megnézni, hogy milyen fákat lehet telepíteni a tó köré, 
nehogy gond legyen.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Szombati nap lenne a legalkalmasabb, akkor többen ráérnek. Javaslom a szeptember 18-át. 
 
Gere Zsolt képviselő: 
A szolgálati lakással kapcsolatban kérdezem, hogy mivel már egy éve lett beadva, egy éves a 
költségvetés is. Abból a pénzből már nem lehet megvalósítani a beruházást. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Az a költségvetés már aktualizálva lett.  
 
Gere Zsolt képviselő: 
Beszéljünk erről a vállalkozóval is. 
 
 



10 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Az építési engedélyezési eljárás most van folyamatban. Addig nem kapunk támogatói okiratot, 
amíg ez nincs meg. Körbeadom a látványterveket. 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Véleményem szerint oda nem való szolgálati lakás. Én nem tudnám elképzelni, hogy ott éljek. 
Az öregotthonban lehet, hogy két lakást is ki lehetett volna alakítani.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Felmérettük azt az épületet is, de a minimális rendbetételéhez is 100.000.000 Ft kellene. Ha 
lesz olyan értékű pályázat, akkor pályázni fogunk.  
 
Gere Zsolt képviselő: 
Számomra egy pozitív érv szól a szolgálati lakás mellett, hogy azt a 25.000.000 Ft-ot, amit 
nyertünk, el kell költeni. Több pozitív érvet nem tudok mondani. Mi sem fogunk nyugodtan 
élni és az a vállalkozó sem, aki megvette a mellette lévő épületet. Ez egy áldatlan helyzet lesz.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Fenntartási időben kell gondolkodni, fenntartási idő után bármilyen célra használható az épület. 
A település gyarapodni fog. Felújítjuk az épületet, nem fog beázni, maradandót alkotunk, 
funkciót kap. A WC kezelését megbeszéltem a vállalkozóval, ő takaríttatja, mi pedig adjuk az 
ehhez szükséges eszközöket. Az önkormányzat első sorban a település és saját maga érdekét 
kell, hogy nézze, és nem a vállalkozókét. Az ő érdekét is képviseljük, de nem első helyen. 
 
Gere Zsolt képviselő: 
Én nem így jártam volna el, de el tudom fogadni.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Akkor nem kellett volna vevőt keresni az Infopontra.  
 
Gere Zsolt képviselő: 
Én nem kerestem vevőt. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Akkor ki az, aki hirdeti? 
 
Gere Zsolt képviselő: 
Én hirdetem az Infopontot? 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Itt volt egy vevő, aki azzal keresett meg minket, hogy te ajánlottad. 
 
Gere Zsolt képviselő: 
Én senkinek nem ajánlottam, semmi közöm hozzá. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Én is így gondolom. Egy testületi tag nem teheti meg azt, hogy elad önkormányzati épületet. 
Erre senkinek nincs joga. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Megkerestek azzal, hogy mutassam be az épületet, mert ő a helyi képviselővel már telefonon 
egyeztetett erről. Nem megfelelő egy képviselői magatartáshoz az, hogy telefonszámot kér, 
hogy tegyenek ajánlatot egy olyan épületre, amit az önkormányzat nem kíván értékesíteni. 
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Gere Zsolt képviselő: 
A legutóbbi ülésen elhangzott egy kérdés a polgármester úr felé, hogy az úriember tett-e 
ajánlatot az Infopontra. A polgármester úr azt mondta, hogy nem tett. Én megkérdeztem az 
úriembert is, hogy tett-e ajánlatot, aki azt mondta, hogy telefonon, szóban tette meg. Tehát ezek 
szerint tett ajánlatot. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Ez nem megfelelő módja, egy önkormányzatot nem szóban keresünk meg. Miért hívtad fel őt? 
Te nem magánszemély vagy. Azt szeretnéd, ha meghiúsulna a beruházás. Arra kérlek, hogy itt 
testületi ülésen beszéljük meg a dolgokat.  
 
Piroska János képviselő: 
A képviselő testület korábban úgy döntött, hogy nem kívánja eladni az Infopont épületét, mert 
vannak terveink. Időközben jött a lehetőség, hogy szolgálati lakás kialakítása címszó alatt 
lehetne pályázatot benyújtani. Nekünk ez megfelelt, mert tulajdonképpen így az állagmegóvás 
megvalósulhat. Nem látok semmiféle akadályt, ami miatt ne tudna megvalósulni a pályázat. 
Lesz egy szép pontja a várparkolónak. A vállalkozótól azt kértük, amikor itt járt, hogy írja le a 
terveit. Nem írt le semmit. Nem igazán tartom őt hitelesnek. Amikor ez a vállalkozó ajánlatot 
tett, akkor nekünk már egy elindított folyamatunk volt. Mivel írásban nem erősítette meg 
ajánlatát, így a testületnek elő sem kellett készíteni a lehetséges vásárlást.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Tájékoztatva lett a vállalkozó, hogy van egy futó pályázatunk, és annak végkimenetele nagyban 
befolyásolja az Infopont jövőjét. 
 
 Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Az Infopont épületének állagmegóvása már korábban is téma volt, hiszen beázik. Egyre romlik 
az állapota, egyre többe fog kerülni. Megoldást kellett találni. Ekkor jött ez a pályázat, így tető 
kerül az épületre és funkciója is lesz. Az önkormányzatnak ez a projekt csak a javára válhat. Az 
önkormányzat vagyonánál oda kell figyelni, hogy hogyan hasznosítjuk. Sok előírás van ezzel 
kapcsolatban, értékbecslést és licitet is kell tartani. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Még annyit szeretnék elmondani, hogy a  Bethlen Gábor Alapkezelő Zrt. felé benyújtásra került 
a 2.000.000 Ft összegű pályázat az Őszi vigalommal kapcsolatosan. A döntést még várjuk. 
Kormányzati határozat alapján a kistelepülési önkormányzatok 1.000.000 Ft-ra nyújthattak be 
pályázatot. Ezt szintén az Őszi vigalom rendezvényre szeretnénk felhasználni, ha nyertes lesz. 
 A támogatásokat csak rendezvényekre lehet felhasználni, átcsoportosítani nem lehet azokat. 
 
 
4. Adóhatósági tevékenységről beszámoló 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Összegzésképpen elmondanám, hogy az a változás, hogy a gépjárműadó bevétel már az elmúlt 
évben az állam bevétele lett 100 %-ban , az önkormányzat nem részesült belőle. Az 
idegenforgalmi adónál a veszélyhelyzet miatt voltak olyan jogszabályváltozások, hogy 
bevallani be kellett, de befizetni nem. Ez gyakorlatilag csökkentette a bevételeket. Az iparűzési 
adónál érezhető volt, hogy a vállalkozások nehezebb helyzetbe kerültek a veszélyhelyzet miatt.  
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Az adóbevételek fontosak az önkormányzat működéséhez. Az adók behajtására  a jövőben is 
mindent meg fogunk tenni. A veszélyhelyzetben semmilyen végrehajtást nem 
foganatosíthattunk, nem adhattunk ki letiltást.  
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Szerintem szép, tartalmas a beszámoló.  
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a beszámolót 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
 

26/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete a Tájékoztató az 
Adóhatóság 2020. évi munkájáról beszámolót elfogadja, azt jónak tartja. 
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a hivatal továbbra is törekedjen az adózási 
feladatok megfelelő ellátására és továbbra is tegyen hathatós intézkedéseket 
a meglévő hátralékok behajtására.  

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: jegyző 

 
 
5. Őszi vigalom rendezvény előkészítése 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
A két napos rendezvény első napján lenne a szüreti felvonulás, mulatós helyekkel, a végállomás 
a Művelődési háznál lenne, este bállal folytatódna a rendezvény. A bálra sztárvendéget is 
szeretnénk hívni. Másnap, vasárnap lenne a testvértelepüléssel barátságos focimeccs, ebéd. Az 
ebédet civil szervezetek készítenének el. Délután lenne a program kulturális része, majd este 
tábortűz. Gondoltunk tűzzsonglőr bemutatóra is.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Ha mind a két pályázat nyer, lehetne tűzijáték is. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Rendben, betervezhetjük ezt is. A költségek nagy részét a vendégek elszállásolása, az étkezés 
és a sztárvendég teszik ki. Hány fős zenekart foglaljunk le, egy, három, vagy négy főset?  
 
Kovács Ágnes képviselő: 
Elég a három fős. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
A báli belépő 1500 Ft. lenne, a tombola pedig 500 Ft. A büfét és a fellépők vacsoráját Fövényesi 
Árpád csinálná.  
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Javasolnám, hogy nógrádi vállalkozókat is keressünk meg. 
 
A képviselők még részletesen megvitatták a rendezvényt.  
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6. Egyebek 
 
 

- Bajnai Gábor ivóvíz,- és szennyvíz rákötési ügye 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Érkezett egy kérelem ivóvíz,- és szennyvíz rákötéssel kapcsolatban. Legutóbb 290.000 Ft 
összeget állapítottunk meg hozzájárulásként. Javaslom most is ezt az összeget megfizetni. 
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a kérelmet 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
 

27/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete Bajnai Gábor 2642 
Nógrád, Mikszáth utca 5. szám alatti lakos részére a Nógrád 061/27 hrszú 
területre az ivóvíz és szennyvíz bekötést a telek előtt elhaladó hálózatra az alábbi 
feltételekkel engedélyezi: 
Bajnai Gábor köteles megfizetni az ivóvíz rákötési díjaként 50.000 Ft., a 
szennyvíz rákötési díjaként 240.000 Ft összegű víziközmű hozzájárulást a 
Takarékbank Zrt-nél vezetett 63800111-10001246 számú számlára.  
A telek a közművek kiépítését követően alakult ki, tehát közműhozzájárulás 
ezidáig nem került megfizetésre.  
A településen minden ingatlan legkésőbb a közműhálózatra történő rákötéskor 
hozzájárulást fizetett, ezért a hozzájárulás megfizetése ezen ingatlan esetében is 
indokolt.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot a kérelmezőnek küldje meg.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
 

- Bursa Hungarica pályázathoz csatlakozás. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Minden évben meg kell tenni a csatlakozást, a feltételekről kell dönteni. Ülésünket megelőzően 
az Egészségügyi, Szociális Oktatási és Sport Bizottság is tárgyalta a napirendet, kérem az elnök 
asszonyt, hogy ismertesse a bizottság álláspontját. 
 
Kovács Ágnes képviselő, az Egészségügyi, Szociális Oktatási és Sport Bizottság elnöke: 
Tavaly 95.000 Ft volt az egy főre eső jövedelemhatár, idén ezt 100.000 Ft-ra emelnénk. 
Reméljük, hogy minél többen jelentkeznek majd. Ezzel a feltétellel javasolja a bizottság a 
pályázat kiírását. 
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a javaslatot 
és az alábbi határozatot hozta: 
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28/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete 
a.) csatlakozik a Bursa Hungarica 2022. évi pályázatához.  
b.) Kedvező elbírálásban részesülhet az a hallgató, akinek a családjában az 
egy főre jutó jövedelem nem haladja meg a 100.000 Ft-ot és az egyéb 
pályázati feltételeknek megfelel. 
c.) A testület felhatalmazza az Egészségügyi, Szociális, Oktatási és Sport 
Bizottságot, hogy belátása szerint döntsön a pályázók részére személyenként 
1-5.000,-Ft/hó összeg odaítéléséről. 

 
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a fenti feltételekkel a pályázat kiírásáról 
gondoskodjon. Felkéri továbbá, hogy a pályázatokat terjessze a bizottság elé 
elbírálás céljából.  
Felkéri továbbá a polgármestert, hogy az összeg felhasználásáról a testületet 
tájékoztassa.  

 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: jegyző és polgármester  

 
 
 

- Evangélikus Egyház kérelme 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva.  
 
Varga Richárd polgármester ismerteti az egyház kérelmét a testülettel. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Bár összeget nem jelölnek meg, de én javaslom, hogy támogassuk őket.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Én 500.000 Ft támogatást javaslok az evangélikus egyháznak. Az elmúlt két évben ők nem 
kértek támogatást, viszont a Katolikus Egyház már kért és kapott is anyagi segítséget. 
 
Piroska János képviselő: 
Tudtommal az önkormányzat a katolikus templom felújításához direkt módon semmilyen 
összeggel nem járult hozzá. Az eddig kapott támogatás nem a templom felújítására lett adva, 
hanem egyéb rendezvényekre. Ez nem zárja ki, hogy a benyújtott kérelemre a képviselő testület 
pozitívan reagáljon.  
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a kérelmet 
és az alábbi határozatot hozta: 

 
29/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nógrádi 
Evangélikus Egyházközség kérelmére a templom felújítására 500.000 Ft 
összegű támogatást nyújt 
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A támogatás kifizetése a tartalékkeret terhére történhet. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt értesítse. A 
rendeletben foglaltak szerint a támogatási szerződést kösse meg, és az összeg 
kiutalásáról legkésőbb 2021. szeptember 30-ig intézkedjen. 
A felhasználásról az elszámolást kérje számon, és a szükséges 
átcsoportosításról intézkedjen. 

 
Határidő: azonnal és a rendeletben foglaltak szerint, értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 
 

- Helyi Építési Szabályzat módosítása 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva.  
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Volt már megbeszélés tárgya, hogy az új építési telkek egy részénél 10 méter az előkert és 
annak érdekében, hogy jobban el tudják helyezni az épületeket, ennek az előkertnek a méretét 
5 méterre szeretnék csökkenteni. Ez a módosítás négy telket érint. Az egyeztetés, 
véleménykérés megtörtént. Vélemény nem érkezett. Ennek megfelelően továbbítjuk az anyagot 
az állami főépítésznek. Ez a módosítás az önkormányzatnak semmibe sem kerül, a tulajdonosok 
állják a költségeket.  
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a napirenddel 
kapcsolatban  az alábbi határozatot hozta: 

 
30/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a  Helyi Építési 
Szabályzat módosítása a Jókai utca menti 1117,1118, 1119 és 1120 hrsz telkekre 
c. tervmódosítással kapcsolatban az alábbi döntést hozza: 

1. Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének a településfejlesztési, 
településrendezési és településképi feladataival összefüggő partnerségi 
egyeztetések szabályairól szóló 8/2017.(X.25.) önkormányzati rendelete, valamint 
a Koronavírus miatt életbe lépett „a veszélyhelyzettel összefüggő átmeneti 
szabályokról” szóló 2021. évi XCIX. törvény 156. és 157.§ foglaltak alapján 
lefolytatott partnerségi és lakossági egyeztetést lezárja. Az egyeztetés kapcsán a 
partnerek, illetve a lakosság részéről észrevételek, vélemények nem érkeztek. 
 

2. Megállapítja, hogy a partnerségi, lakossági véleményezési szakasz jelen döntés 
közzétételével zárul le. 

 
3. Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Helyi Építési Szabályzat módosítása a 
Jókai utca menti 1117,1118, 1119 és 1120 hrsz telkekre c. tervmódosítás 
vonatkozásában kezdeményezze Nógrád megyei Kormányhivatal Állami 
Főépítészénél a 314/2012.(XI.8.) Kormányrendelet 42/A.§ (2) bekezdés szerinti 
állami főépítészi eljárás lefolytatását az állami főépítésznek benyújtandó 
dokumentációval, ún. végső szakmai vélemény kiadása érdekében 

 
Határidő: azonnal és folyamatos 

     Felelős:  polgármester 
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- Dobrocsi Lénárd beadványa 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva.  
 
Varga Richárd polgármester felolvassa a jelenlévőknek a beadványt.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Sajnos tegnap is történt egy könnyű személyi sérüléssel járó baleset, ami már nem az első volt 
abban a kereszteződésben. Azt javaslom, hogy útmérnök bevonásával bevizsgáltatjuk ezt a 
csomópontot. Találnunk kell megoldást, hogy több baleset ne fordulhasson elő és biztonságos 
legyen a közlekedés. 
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a beadványt 
és az alábbi határozatot hozta: 

 
 

31/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 

 
Nógrád Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 
polgármestert, hogy szakemberrel vizsgáltassa meg, hogy milyen 
forgalomcsökkentő eszközt lehetne alkalmazni a Szondi utcán közlekedők 
sebességének lassítása ügyében. 
A vizsgálat eredményéről a képviselő testületet következő ülésen tájékoztatni 
kell.  
 
Határidő :azonnal és értelemszerű 
Felelős:polgármester 

 
 
 

- Óvoda tűzjelző rendszerének kiépítése 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Az óvoda tornaszobájának építésekor a katasztrófavédelem előírta, hogy tűzjelző berendezéssel 
kell ellátni az intézményt. Ennek kiépítését pályázati támogatásból nem lehet finanszírozni. A 
tervet elkészíttettük. Javaslom a Műszerprofil Kft.  árajánlatának elfogadását 3.897.205 Ft 
összegben. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Szeptember közepén tudják elkezdeni a rendszer kiépítését és ez előreláthatólag 5 hétvégét vesz 
majd igénybe. 
 
Piroska János képviselő: 
Ennek 152.400 Ft üzemeltetési költsége és 160.000 Ft karbantartási költsége éves szinten? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Igen, de helyi civil szervezet is üzemeltetheti és akkor ők kapják meg az összeget. Hozzájuk 
futna be először a hívás.  
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A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az árajánlatot elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 

 
 

32/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az óvodai tűzjelző 
rendszer kiépítésével kapcsolatban elfogadja a Műszerprofil Kft. ajánlatát 
3.897.205 Ft összegről.  
A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges tartalmú szerződés 
megkötéséről és annak végrehajtásáról gondoskodjon.  

 
Határidő : azonnal és legkésőbb 2021. november 15. 
Felelős: polgármester 

 
 
 

- Almáskerti ingatlantulajdonosok tájékoztatása 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Az almáskerti lakosok kérték, hogy tájékoztassuk őket, hogy mit tervezünk főként az utak 
vonatkozásában. Megkértem Espár Zsolt mérnököt, hogy végezzen felmérést. Ennek 
eredményét megosztottam az almáskerti facebook csoportban. és kértem ennek elfogadását. 
Tervezünk további javításokat, mart aszfaltos kitöltést, padkanyesést. Összességében nézve jól 
járhatóak ott az utak. Kérem az ott lakókat, hogy a kilógó gallyakat nyessék le, amiben tudunk, 
segítünk. Amikor belterületbe lett vonva az a településrész, akkor az önkormányzat tájékoztatta 
az ottani ingatlantulajdonosokat, hogy nem feltétlenül kell, hogy elvárásuk legyen, hogy 
ugyanazt fogjuk tudni biztosítani, mint itt a faluban. Sokszor nincs rá lehetőség, mert nem olyan 
adottságokkal bír a terület.  
 
Ezután a polgármester felolvasta a tájékoztatót. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
 Régebben az Almáskert üdülőövezet volt, de többen kérték, hogy vegyes, üdülő,- és lakóövezet 
lehessen, mert bizonyos hitelekhez csak így tudtak hozzájutni a lakók. Akkor kihangsúlyoztuk, 
hogy nincs annyi pénzünk, hogy ott ugyanazokat a feltételeket tudjuk biztosítani, mint a 
település központi részén. A pályázati lehetőségek is csak a lakóövezetekre vonatkoznak. 
Néhány éve meg lettek kérdezve a lakók, hogy önerővel hozzájárulnak-e az utak 
aszfaltozásához, de nagyon kevesen vállalták volna. 
 
Szórágy Gyuláné megemlítette, hogy amikor az utat elmosta a víz, vis major pályázat volt 
benyújtva. 
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- Pribeli Noémi terület vásárlása 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva.  
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Ez a kérelem már egy megbeszélésen felmerült. Akkor nem született döntés, mert előtte a 
földmérőt szerettük volna megkérdezni és az információinkat pontosítani. Ez egy kivett, 
beépített terület, ide van ráépítve a fodrászüzlet. Ez földhasználati joggal terhelt. Ezt a területet 
másnak nem is tudjuk eladni, csak az építtetőnek. Úgy lehet értékesíteni a területet, hogy az 
önkormányzatnak szolgalmi jogot kell bejegyeztetni, mert a Művelődési ház vízellátása is innen 
történik. Tehát dönteni kell arról, hogy az egész területet adjuk el, szolgalmi jog kikötésével. A 
költségekről is dönteni kell, hogy mindennemű költség a vevőt terheli. Akkor 4000 Ft/m2 árról 
volt szó, gondolom ez most is marad. 1.300.000 Ft lenne a vételár. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Véleményem szerint támogatni kell a kérelmet az elmondott feltételek biztosításával, hiszen a 
terület másnak egyébként sem értékesíthető.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Nem lehetne, hogy a hátsó részre átjárási szolgalmi jogot kérni, hogy a tájházat meg tudjuk 
közelíteni. Talán meg lehet egyezni a közbenső ingatlantulajdonossal. Egy 2 méteres sáv 
elegendő lenne.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Én a magam részéről nem tartom ezt szükségesnek. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Ennek utána kell nézni, meg kell kérdezni a földmérőt, hogy így lehet-e, ha a közbenső területre 
nincs még meg az átjárási jog. 
 
Több képviselőtől elhangzott, hogy amennyiben lenne jogi lehetőség az átjárási jog 
bejegyzésére, akkor kerüljön sor így az eladásra. 
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a kérelmet 
és az alábbi határozatot hozta: 

 
 

33/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 
Nógrád Község Önkormányzatának Képviselő-testülete el kívánja adni 
Pribeli Noémi 2642 Nógrád, Jókai u. 9. szám alatti lakos vállalkozó részére 
a Nógrád 244 hrszú 325 m2 nagyságú kivett beépített területet, amely 
földhasználati joggal terhelt a kérelmező ráépítése miatt. 
Az eladás feltételei az alábbiak: 
A vételár 1.300.000 Ft, amely az ÁFÁ-t is tartalmazza. 
A vevőnek vízelvezetési szolgalmi jogot kell biztosítani az önkormányzat 
részére a Művelődési ház vízellátása érdekében. Amennyiben jogilag 
lehetséges, a tájházhoz történő átjárás biztosításához átjárási szolgalmat kell 
biztosítani.  
Mindennemű költséget a vevő köteles viselni.  
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A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot küldje meg és a 
végrehajtásáról gondoskodjon.  

 
Határidő : azonnal  
Felelős: polgármester 

 
 
 

- Új bizottsági tag választása 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva.  
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Nyíri Zoltánné 2021. augusztus 31. hatállyal lemond az Egészségügyi, Szociális, Oktatási 
és Sport Bizottság tagságáról, mert elköltözik a településről. Köszönjük az áldozatos munkáját, 
amit a településen végzett. Nem csak a bizottságban végzett munkájáért jár köszönet, hanem 
azért a 40 évért, amíg óvónőként tevékenykedett, nevelte a településünk gyermekeit. 
 
Kovács Ágnes képviselő, az Egészségügyi, Szociális Oktatási és Sport Bizottság elnöke: 
A bizottsági ülésen mi is megköszöntük Erzsikének a munkáját. Mindig építő javaslatai voltak. 
Javasoljuk, hogy Koszecz Annamária óvónő legyen az új tagja a bizottságnak.  
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatot 
és az alábbi határozatot hozta: 
 

 
34/2021.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete Koszecz Annamária, 
Nógrád, Mikszáth utca 12. szám alatti lakost az Egészségügyi, Szociális, 
Oktatási és Sport Bizottság külsős tagjává megválasztotta. 
A testület felkéri a tagot, hogy az esküt tegye le és a bizottsági feladatait az 
SZMSZ-ben foglaltak szerint lássa el. 
 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: Koszecz Annamária 

 
 
Napirend utáni hozzászólások: 
 

Kovács Ágnes képviselő: 
Többen jelezték, hogy a temetőnél már nem tudják hová tenni az elhervadt virágokat, 
koszorúkat, mert megteltek a konténerek. 

 
Varga Richárd polgármester: 
Hamarosan elszállíttatjuk a megtelt konténert és kérünk majd másikat. Már három konténer lett 
megrakva. A tárolóba fér még hulladék. 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
A főtéren álló busz parkolásával kapcsolatban sikerült-e már előre lépni? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Sajnos még nem, de dolgozunk a megoldáson. 
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Szórágy Gyuláné jelezte, hogy a testületi ülések anyagát a továbbiakban kinyomtatott formában 
kéri. Kérését Karcag Sándorné, Kovács Ágnes és Piroska János is támogatta, ők is kinyomtatott 
anyagot szeretnének kapni. 
 
A polgármester megköszönte a jelenlévőknek az aktív részvételt és az ülést 20 óra 58 perckor 
berekesztette. 
 

k.m.f. 
 
 
 
 
                                Varga Richárd                     Árpásné Schlenk Judit 
                                  polgármester             jegyző 
 
 
 
 

                       Kovács Ágnes                              Szórágy Gyuláné 
                           jegyzőkönyv hitelesítő                       jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 


